
 
Norra innerstadens stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 7/2024 
 

2024-06-13 

Protokoll 7/2024 

fört vid Norra innerstadens stadsdelsnämnds sammanträde 
torsdagen den 13 juni 2024 kl. 18:00-19:30, Väderkvarnens 
samlingssal, Brunnsgatan 26 
 

Ledamöter Petter Martinsson (S) Ordförande 
Bo Magnusson (MP) 2:e vice ordförande 
Anna Ekström (S) 
Bengt-Olov Tengmark (S) 
Noor Karim Löfgren (S) 
Tomas Dillén (V) 
Camille Gelfgren (V) 
Amelie Langby (M) 
Magnus Granat (M) 
Anders Lindman (SD) 
Linnéa Sandström Lange (L) 
Daniele Fava (C) 
Fredrik Strömsten (M) ersätter Petra Gardos Ek (M) 
 

Ersättare Fredrik Boeke (S) 
Sanna Eliasson (S) 
Ola Olsson (S) 
Linnea Jonsson Axelsson (V) 
Douglas Ahlberg (M) 
Ann-Christine Carlberg (SD) 
Christina Schönberg Messick (L) 
Göran Råsmar (C) 
Gaby Roseen (KD) 
 

Övriga närvarande Jesper Ackinger Stadsdelsdirektör 
Adam Berglund Förvaltningssekreterare 
Karin Ekrin Avdelningschef 
Anders Forsberg Avdelningschef 
Gosia Holmberg Avdelningschef 
Maria Härenstam Avdelningschef 
Helena Näslund Avdelningschef 
Cornelia Schroeder Lundberg Avdelningschef 
Nina Svensson Nämndsekreterare 
Helena Wiberg Avdelningschef 
Hanna Wirde Avdelningschef 
 
 
 



Norra innerstadens stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 7/2024 
 

2024-06-13 

Paragraf §4 
 

Sekreterare Nina Svensson 
  



Norra innerstadens stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 7/2024 
 

2024-06-13 

 

§ 4 
Två medborgarförslag om trygghetsfrågor, renhållning 
samt efterlevnad av regler och föreskrifter på 
Strandvägen  
NI 2024/495 
 

Beslut  
Norra innerstadens stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens 
tjänsteutlåtande som svar på medborgarförslagen. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Norra innerstadens stadsdelsnämnd har mottagit två 
medborgarförslag som handlar om trygghetsfrågor, renhållning och 
bristen på efterlevnad av regler och föreskrifter på Strandvägen. I 
medborgarförslagen beskrivs att det längs med Strandvägskajen 
finns stora problem med bland annat nedskräpning, olovligt 
utformade uteserveringar och byggnader samt olagliga aktiviteter. 
Förslagsställarna framför att staden behöver vidta kraftfulla och 
omedelbara åtgärder för att komma till rätta med problemen och för 
att den värdefulla offentliga miljö som Strandvägen erbjuder ska 
komma till glädje och nytta för stadens alla invånare och miljontals 
besökare. 
  
Sammantaget kan förvaltningen konstatera att det pågår en rad 
insatser för att ytterligare utveckla Strandvägens kaj både vad gäller 
trivsel och trygghet. Bland annat kommer en del av Strandvägens 
kaj under 2024 att aktiveras som ”Sommarkaj” inom ramen för 
trafikkontorets Levande Stockholm. Vad gäller det förslagsställarna 
framför om olovligt utformade uteserveringar så pågår för 
närvarande flera tillsynsärenden, men där de juridiska processerna 
ännu inte är avslutade. Förvaltningen har även tillsammans med 
polisen bjudit in till trygghetsvandring på Strandvägen dit invånare 
välkomnas för att tillsammans med representanter från Stockholms 
stad och polisen identifiera otrygga platser och brister i utemiljön. 
De brister som identifieras kommer att tas omhand och följas upp. 
 

Särskilda uttalanden 
Amelie Langby m.fl. (M), Linnea Sandström Lange m.fl. (L), 
Daniele Fava m.fl. (C) och Gaby Roseen (KD) lämnar följande 
särskilda uttalande till protokollet: 
  

Moderaterna, Liberalerna, Centerpartiet och 
Kristdemokraterna ställer sig bakom förvaltningens svar till 
förslagsställaren utifrån det faktum att nämndens ansvar 
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endast i begränsad omfattning ger utrymme för förvaltningen 
att kunna påverka de aktuella missförhållanden som råder vid 
platsen. Förvaltningen friskriver sig i svaret från ansvar för 
missförhållandet och hänvisar till andra inblandade. Detta är 
helt korrekt i sak men Moderaterna, Liberalerna, 
Centerpartiet och Kristdemokraterna saknar en formulering 
om hur förvaltningens avser gå vidare med bevakningen av 
frågan om höga ljudnivåer i samverkan med 
Polismyndigheten. Då ljudmiljön under senare tid drastiskt 
försämrats pga fordon som alstrar osedvanligt höga avgasljud 
får inte detta lämnas utan uppföljning och samordning ur ett 
boendemiljöperspektiv. Boende längs Strandvägen, därtill 
gränsande områden men även vid andra områden inom norra 
innerstadens stadsdel upplever problemen som så allvarliga 
att åtgärd krävs. Inte bara vid fåtal enskilda tillfällen utan 
kontinuerligt. Moderaterna, Liberalerna, Centerpartiet och 
Kristdemokraterna anser att Polismyndighetens prioriteringar 
utifrån tillgängliga resurser inte får tillåtas medföra att 
problemen lämnas utan kontinuerlig monitorering. 
Förslagsställarnas referens till ”broken window” är relevant 
och samhället behöver samordnat motarbeta företeelsen. Här 
har stadsdelsförvaltningen en roll att fylla. 

 
Handlingar i ärendet 

 NI 2024/495-18 Svar på två medborgarförslag om 
trygghetsfrågor, renhållning och regelefterlevnad kring 
Strandvägen 

 NI 2024/495-16 Bilaga 1. Medborgarförslag om 
trygghetsfrågor och renhållning kring Strandvägen 
(webbversion) 

 NI 2024/495-17 Bilaga 2. Medborgarförslag om att åtgärda 
bristen på efterlevnad av regler och föreskrifter på 
Strandvägen (webbversion) 
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